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PROTOKÓŁ 

obrad XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 14 lipca 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1050 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 15 

Radni nieobecni  - 0 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza 

Miłakowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej z proponowanym porządkiem obrad. 

W związku z powyższym otworzył obrady XXXIII sesji nadzwyczajnej, 

stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał 

wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na dzisiejsze obrady został 

zaproszony Starosta Powiatu Ostródzkiego, ale niestety nie mógł przybyć. 

Burmistrz Miłakowa wyjaśnił powód nieobecności Starosty Powiatu 

Ostródzkiego. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawo-

mocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021-2035; 

b) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

c) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu; 
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d) projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ście-

ków na terenie Gminy Miłakowo; 

e) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 mie-

sięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o doda-

tek mieszkaniowy. 

4. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2021-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Poprosiła o zmianę wysokości dochodów i wydatków w załączniku nr 1. 

Gmina otrzymała decyzję od Wojewody na zmianę w dotacjach dla Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 30 czerwca br. wprowadzono zarządzenie p. 

Burmistrza odnośnie zmian w budżecie. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała o przedsięwzięcie przewozu 

autobusowego o charakterze użyteczności publicznej. Chciałaby wiedzieć, czy 

transport publiczny rusza od września br. oraz czy kwota zaplanowana w 

budżecie odnośnie przewożenia dzieci nie ulega zmianie. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik oznajmiła, że dana kwota w tym roku nie 

ulegnie zmianie. To zagadnienie będzie podejmowane ponownie podczas 

rozmów dotyczących uchwały budżetowej. Środki na dowożenie uczniów, które 

zabezpieczono w budżecie na 2021 roku zostaną przeniesione na transport 

publiczny. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał o ujęty w projekcie uchwały kosztorys 

inwestycji na Osiedlu Kolorowym. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński poinformował, że wszelkie kwoty zależą 

od przetargu. Uważa, że zaplanowana kwota powinna wystarczyć na 

zrealizowanie tej inwestycji, pomimo, że ceny na rynku nie są stabilne. 

Radny Andrzej Nagraba – podobna sytuacja miała miejsce przy przetargu na 

remont szatni przy stadionie, gdzie zaplanowano na powyższą inwestycję 

300.000 zł i zorganizowano kilka przetargów. 
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Kierownik RGT Mariusz Smoliński - wówczas przy czwartym przetargu 

ustalono najniższą kwotę, gdzie wykonawca obniżył cenę o 100 000 zł. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 2 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2021-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIII/ 211 /2021 

wg załącznika Nr 3 do protokołu 

b)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał, czy zmiana w dziale 900 wynika z tego, że 

gmina zaoszczędziła na przewozach autobusowych w czasie pandemii czy 

jednak są to inne środki. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - zmieniła się konstrukcja realizacji zadania. W 

budżecie (w dziale 80113) mieliśmy zabezpieczone środki na dowożenie 

uczniów na cały rok. Teraz to zadanie będzie realizowane w zakresie 

publicznego transportu. To odbywa się według innych zasad finansowania i 

realizacji. Wykonanie tego zadania w danym dziale budżetu wymaga innej 

klasyfikacji. Z dowożenia uczniów konieczne jest zabezpieczenie 129.000 zł na 

wkład własny. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy zostały jakieś oszczędności z dowożenia 

dzieci w czasie nauki zdalnej. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – nauka zdalnie nie dotyczyła dzieci w 

wieku przedszkolnym. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - jeszcze tego nie ustalono, konieczne jest 

dokonanie obliczeń. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy znana jest liczba osób zaszczepionych w 

naszej gminie. 
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Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło poinformowała, że gmina nie prowadzi 

takich statystyk. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała o dział 851. Chciałaby się 

dowiedzieć na czym polegają akcje promocyjne dotyczące szczepień na Covid-

19. 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło – na to zadanie dopiero przeznaczono 

środki. Wojewoda zlecił gminom wystąpienie o kwotę 10.000 zł na działania 

promocyjne. Gmina jest w trakcie ustaleń. 

Burmistrz Miłakowa – plan gminy zakłada przeznaczenie tych środków na 

zakup sprzętu dla straży pożarnej, a także na niezbędne działania tj. 

drukowanie i rozdawanie ulotek dotyczących szczepień. 

Przewodniczący Rady – cel tych działań to zachęcenie ludzi do przyjmowania 

szczepień. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys poprosiła o wyjaśnienie działu 600 

(modernizacja dróg gminnych). 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w załączniku inwestycyjnym zabezpieczono 

środki do nowego funduszu inwestycji lokalnych. Przy wprowadzeniu zmian 

dotyczących zadania pn. „Modernizacja drogi Chopina” kwota uległa 

zmniejszeniu i środki zostały przeniesione na nowe zadanie – „Modernizacja 

dróg gminnych”. To zadanie nie zostało jeszcze w pełni określone. 

Burmistrz Miłakowa - Gmina ma na to zabezpieczone środki, choć nie podjęto 

w tej sprawie ostatecznych ustaleń. Oznajmił, że na razie nie wiadomo jakie 

drogi zostaną naprawione oraz czy jakiś projekt zostanie dofinansowany. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik poinformowała, że konieczne jest 

zabezpieczenie środków z rządowego funduszu inwestycyjnego. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – czyli jest to kwota z czeku, który gmina 

uzyskała i, zgodnie z początkowymi założeniami, ma ona być przeznaczona na 

ulicę Chopina.  

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik potwierdziła. 

Radny Roman Proć w kwestii technicznej poprosił, aby radni rozmawiali o 

całej drodze powiatowej, a nie tylko o odcinku Książnik-Boguchwały, ponieważ 

mowa jest o bardzo dużych środkach. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – cała inwestycja dotyczy drogi powiatowej na 

odcinkach Książnik-Boguchwały oraz Wilnowo-Żabi Róg. Gmina Miłakowo 

zabezpiecza środki na sfinansowanie odcinka Książnik-Boguchwały, a odcinek 
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Wilnowo-Żabi Róg należy już do Gminy Morąg. 

Radny Roman Proć zapytał o odcinek drogi Miłakowo-Książnik. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik poinformowała, że ten odcinek nie jest ujęty w 

projekcie inwestycji. 

Burmistrz Miłakowa – biorąc pod uwagę propozycje Nowego Ładu może 

będzie możliwość zaplanowania remontu wszystkich powiatowych dróg lub 

chociaż tych, które są w najgorszym stanie. W obecnym budżecie mamy 65% 

dofinansowania, a 35% finansujemy po połowie razem ze Starostą. W nowym 

rozdaniu możemy korzystać z dofinansowania nawet do 95%. Wyraził nadzieję, 

że dzięki temu gmina będzie w stanie naprawić więcej dróg. 

Radny Roman Proć zauważył, że mieszkańcy mogą pytać o to dlaczego 

remontowana jest droga na odcinku Boguchwały-Wilnowo, a nie Książnik-

Miłakowo.  

Burmistrz Miłakowa ta droga podlega Staroście i to on podjął taką decyzję. 

Gmina uczestniczy finansowo w naprawie dróg, które znajdują się na terenie 

naszej gminy. 

Przewodniczący Rady – nie finansowaliśmy drogi na odcinku Boguchwały-

Wilnowo. Zadanie obejmowało naprawę całej drogi, a nas dotyczyło ono tylko w 

obszarze naszej gminy. 

Radny Andrzej Nagraba odniósł się do remontu szatni przy boisku. Cieszy się 

z tak dużego dofinansowania, gdzie gmina ze swoich środków dołoży do budowy 

tylko 50.000 zł. Zauważył, że drużyna osiąga jak na razie bardzo dobre wyniki, 

dlatego też pochwalił projekt inwestycji. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2021 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIII/ 212 /2021 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

c) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu; 
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Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady – uchwała w kwestii formalnej i kwotowej pokrywa się 

z przedstawionymi przed chwilą zmianami w budżecie. 

Radny Andrzej Nagraba wyraził zadowolenie i wdzięczność za to, że 

Burmistrzowi udało się wprowadzić do budżetu środki pozwalające na 

dokończenie remontu drogi Książnik-Boguchwały-Wilanowo. Gmina zabiegała o 

naprawę tej drogi od 2014 i dopiero teraz udało się tego dokonać. Oznajmił, że 

odcinek był w bardzo złym stanie, a korzysta z niego wielu mieszkańców. Ma 

świadomość, że gmina przeznaczyła na tę inwestycję dużo środków.  

Poprosił radnych o poparcie tej inwestycji, ponieważ uważa, że remonty dróg są 

sprawą priorytetową. 

Radny Józef Pełka podziękował radnej powiatowej Pani Alicji Tomasz za 

pomoc w wspieraniu inwestycji drogowych na terenie gminy Miłakowo. 

Zaznaczył, że była to pierwsza poważna inwestycja od wielu lat przeprowadzona 

we współpracy z powiatem. Poprosił również o wsparcie przy następnych 

inwestycjach dotyczących dróg. 

Przewodniczący Rady dodał, że w złym stanie jest również droga 

Boguchwały-Ponary, gdzie niedawno po wichurze wyrwało tam ponad 

dwadzieścia drzew, co bardzo niekorzystnie wpłynęło na kondycję tej drogi. 

Jego zdaniem właśnie ona powinna być wyremontowana w pierwszej kolejności. 

Radny Roman Proć odniósł się do słów radnego Andrzeja Nagraby. Nie 

zrozumie, dlaczego inwestycja dotyczy odcinka drogi Boguchwały-Wilnowo, a 

nie Miłakowo-Książnik. 

Radny Andrzej Nagraba stwierdził, że na odcinku Boguchwały-Wilnowo droga 

była najgorsza, a za Książnikiem jest już trochę lepsza. Gdyby inwestycja 

została rozszerzona o drogę Miłakowo-Książnik, to jej koszt wzrósłby znacznie. 

W następnych latach gmina będzie starać się o pozyskanie środków na remont 

innych dróg, w tym także odcinka Miłakowo-Książnik. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Ostródzkiemu została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIII/ 213 /2021 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

d) projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miłakowo; 

Mecenas Krzysztof Januszkiewicz - na prośbę Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie przygotował powyższy projekt 

uchwały w związku z tym omówił dokument, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie projektu zmiany 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miłakowo została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXIII/ 214 /2021 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

f) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za 

okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia 

wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła szczegółowo projekt 

uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy została 

przyjęta. 

Uchwała Nr XXXIII/ 215 /2021 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Ad. 4 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady    Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 


